
 Nová plošina na poště v Semilech  

Na poště v Semilech byla plošina, která 

neprošla kolaudací a tak nesloužila k užívání 

veřejnosti. V průběhu deseti let místní 

vozíčkářka Irena Vinczeová opakovaně 

upozorňovala na nefunkčnost plošiny a 

oslovovala kompetentní lidi, aby došlo k 

zprovoznění. Trvalo to opravdu dlouho a 

všichni moc děkujeme paní Ireně za vytrvalost, 

která je výsledkem, že po letech má pošta v 

Semilech funkční plošinu, kterou budou 

využívat vozíčkáři, rodiny s kočárky a lidé se 

sníženou pohyblivostí. Novou plošinu na poště 

v Semilech financovala Česká pošta a 

začátkem roku 2016 proběhla kolaudace, kde 

byli přítomni: Architekt Jiří Hrdlička, vedoucí 

pošty v Semilech Jana Fialová, Stavební úřad 

v Semilech Ing.Ota Petrák a Miroslav Kovář, 

Jana Košťálová z Liberce, za Zrnko naděje 

Lenka Vanclová, za UNICA Stanislav 

Prokůpek, firma která provedla zhotovení a 

instalaci plošiny. Fotografie z 2014 a 2016. 

Pokud se podíváte na fotografie nové plošiny 

tak prostorově se tam vejde vozíčkář bez 

doprovodu, který si sám zmáčkne knoflík 

nahoru nebo dolu, je tam i možnost 

okamžitého zastavení. Pokud vozíčkář 

nezvládne sám obsluhu, tak doprovod vjede s 

vozíčkářem do kabinky a zavře, vyjde schody a 

tam si plošinu přivolá zmáčknutím knoflíku. 

Při jízdě dolů sejde doprovod schody a 

zmáčkne knoflík dole, který je umístěný na zdi. 

 


